



[首页](#) >> [新闻中心](#) > [活动通知](#)

活动通知

2008 年杭州海外汉学与中外文化交流国际研讨会征文通知

时间:(2008-3-25) 点击数 : 4335

Call for Papers 2008

The Institute of English Literature at Zhejiang University, Institute of Cross-Cultural and Regional Studies at Copenhagen University, and School of History, Classics and Archaeology at the University of Edinburgh, cordially invite your active participation in an international symposium on Sinology and Sino-Foreign cultural relations and exchanges to be held in Hangzhou, October 24-26, 2008.

Abstracts for prospective papers on the following topics are welcome. Your initiative in organizing a session will also be appreciated.

1. Early records of and description about China in other countries
2. The emergence and development of overseas sinology or China studies
3. Western missionaries, diplomats, merchants, explorers and journalists who came to China in ancient and modern times
4. Visual images of China in the West
5. Chinese students, merchants, laborers, diplomats, and revolutionaries in Europe and America
6. China' s modernization in the Global perspective

Keynote Speakers

(in alphabetical order)

Dr. Thomas H. Hahn, Cornell University

Prof. Qi Han, Chinese Academy of Sciences

Dr. Eduard Koegel, urban planner and architect, Berlin

Prof. Hua Meng, Peking University

Prof. Xiping Zhang, Beijing Foreign Studies University

Dr. Harriet T. Zurndorfer, University of Leiden

Abstract Guidelines

You are asked to limit your abstract to one double-spaced page, bearing your: **NAME**,

ACADEMIC AFFILIATION, FULL ADDRESS, and CONTACT INFO. To be fully considered, abstracts must be received by **June 1, 2008**. You will be notified in early **July** of the Program Committee's decision about your abstract.

We are happy to add that we plan to publish a proceeding of the conference, and the selection of papers for publication will be made by an Editorial Board acting in conjunction with various referees.

Please send your abstract and all conference communications by e-mail to:
sinoforeign2008@sina.com

Registration Fees

(Payable on site. Graduate students: 50%)

Foreign participants: £90, \$150, E130

Domestic participants: RMB660

* The rate covers a half-day tour, tea/coffee, three lunches, two dinners and one banquet.

Organizers of the Conference

Prof. Hong Shen, Zhejiang University, China (hshen_72@yahoo.com.cn)

Prof. Denise Gimpel, Copenhagen University, Denmark (denise@hum.ku.dk)

Prof. Paul J. Bailey, University of Edinburgh, U. K. (Paul.Bailey@ed.ac.uk)

Tel. +86-571-8820 6044

Fax: +86-571-8820 6179

2008 年杭州海外汉学与中外文化交流国际研讨会 征集会议论文

浙江大学英语文学研究所、哥本哈根大学跨文化和区域研究所、爱丁堡大学历史学、古典学和考古学学院共同诚邀您参加将于 2008 年 10 月 24-26 日在杭州举行的海外汉学与中西文化交流国际研讨会。如您有意参加，请及时准备论文摘要，论文话题见下（但不局限于此）；我们也竭诚欢迎会议分组论坛的组织者。

1. 海外有关中国的记载和描述
2. 汉学或中国学的兴起和发展
3. 从古至今来到中国的西方传教士、外交家、商人、旅行家和记者
4. 西方人眼中的中国形象或纪录的视觉图像
5. 欧美的中国留学生、商人、劳工、外交家、革命家
6. 全球视野下的中国现代化

主题发言人

（排名按拼音字母的顺序）：

美国康奈尔大学，韩涛博士

中国科学院，韩琦研究员
德国建筑师，Eduard Koegel 博士
北京大学，孟华教授
北京外国语大学，张西平教授
荷兰莱顿大学，Harriet T. Zurndorfer 教授

论文摘要规范

论文摘要长度请限制在 1 页 A4 纸（WORD 文档双倍行距），注意标明：**姓名、所属学术单位、详细联系地址、其他联系方式（包括电话、电子邮箱等）**。请务必在 **2008 年 6 月 1 日** 前发送论文摘要。会议组委会将于 7 月初通知结果。会议论文将结集出版，入选论文将由会议论文集编委会及同行评审共同决定。请将您的论文摘要和其他咨询问题发往：sinoforeign2008@sina.com

会议注册费

（报到现场现金支付。研究生优惠 50%）

国际参加者：90 英镑 / 150 美元/130 欧元

国内参加者：660 元人民币/人

*会议注册费包括：会议资料、茶点、三顿中餐、两顿晚餐和一个集体晚宴（不含住宿费用）。

会议组织者

中国，浙江大学外语学院，沈弘教授（hshen_72@yahoo.com.cn）

丹麦，哥本哈根大学，Denise Gimpel 教授（denise@hum.ku.dk）

英国，爱丁堡大学，Paul J. Bailey 教授（Paul.Bailey@ed.ac.uk）

电话：(571) 8820 6044

传真：(571) 8820 6179